
 

 

 

 

 

 

Protokół  Nr LII/2014 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 24.09.2014 r.  
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodniczący Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pan Jan 

      Pająk. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

      W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15
05

 udział wzięli wszyscy radni -15 radnych  

      na ogólny stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

      - Burmistrz Miasta i Gminy - Pan Michał Otrębski, 

      - Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Janina Dulbińska-Przybylik,  

      - Skarbnik Miasta i Gminy - Pan Andrzej Goncerz, 

      - sołtysi. 

      Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

      Proponowany porządek obrad sesji:     

       1. Otwarcie obrad sesji. 

       2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

       3. Interpelacje i zapytania radnych. 

       4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

           a) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

               i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

               dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego 

               lub całkowitego zwolnienia z tych opłat, a także trybu ich pobierania, 

           b) rozpatrzenia skargi na czynności Burmistrza Miasta i Gminy Pilica, 

           c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica,  

           d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat nieruchomości stanowiącej własność  

               Gminy Pilica, 

           e) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2014-2020,                                   

           f) zmian w budżecie gminy na 2014 rok, 

           g) zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie zadania  

               pn. Przebudowa i modernizacja oczyszczalni ścieków w Gminie Pilica, realizowanego przez  

               Zakład Usług Wodnych i Komunalnych w ramach PROW 2007–2013. 

       5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

       6. Wolne wnioski. 

 

      Ad 1. 

      Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady Miasta i Gminy – Pan Jan Pająk. 

      Pan Przewodniczący powitał zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdził  

      prawomocność obrad.  

      Następnie przedstawił w/w projekt porządku obrad i zaproponował go poszerzyć w punkcie 4 

      o dodatkowe projekty uchwał, które zostały już wprowadzone do porządku wspólnego posiedzenia  

      Komisji - tj.: 

       - w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Pilica, 

       - w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Dobraków, 
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       - w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Zawierciańskiemu na realizację zadania  

          publicznego. 

      Innych zmian ani żadnych uwag do zaproponowanych zmian nie zgłoszono.  

      Pan Przewodniczący poddał poszerzony projekt porządku obrad sesji, przedstawiający się  

      następująco: 

       1. Otwarcie obrad sesji. 

       2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

       3. Interpelacje i zapytania radnych. 

       4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

           a) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

               i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

               dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego 

               lub całkowitego zwolnienia z tych opłat, a także trybu ich pobierania, 

           b) rozpatrzenia skargi na czynności Burmistrza Miasta i Gminy Pilica, 

           c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica,  

           d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat nieruchomości stanowiącej własność  

               Gminy Pilica, 

           e) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2014-2020,                                   

           f) zmian w budżecie gminy na 2014 rok, 

           g) zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie zadania  

               pn. Przebudowa i modernizacja oczyszczalni ścieków w Gminie Pilica, realizowanego przez  

               Zakład Usług Wodnych i Komunalnych w ramach PROW 2007–2013, 

           h) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Pilica, 

           i) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Dobraków, 

           j) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Zawierciańskiemu na realizację zadania  

               publicznego. 

       5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

       6. Wolne wnioski. 

      pod głosowanie. 

    Porządek przebiegu sesji został przyjęty jednogłośnie – bez uwag. 

 

    Ad 2. 

          Pan Przewodniczący przystąpił do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad poprzedniej  

    sesji, odbytej w dniu 26.08.2014 r. (Protokołu Nr LI/2014), który był wyłożony do wglądu 

    w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie.  

Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 

Pan Przewodniczący poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

      Ad 3. 

      Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań. 

Pan Jan Goncerz poprosił, w imieniu rodziców uczniów szkoły w Wierbce, o odnowienie szatni  

w szkole. 

Pan Grzegorz Bomba zapytał o solary - czy będzie dotacja na instalację solarów na budynkach 

mieszkalnych. 

Pan Jan Jastrząb zwrócił się z prośbą o podjęcie działań celem wyremontowania dróg 

powiatowych – dziury w drogach nie zostały załatane. Poprosił również o naprawę odcinka drogi 

w Dobrakowie do cmentarza. 

Pan Mieczysław Bendkowski, w imieniu Zarządu OSP Sierbowice i Pani sołtys wsi Sierbowice, 

zwrócił się z prośbą o wymianę 6 okien w budynku remizy lub przynajmniej 2 w garażu.  

Pan Tomasz Kwiecień zgłosił, że w Dobrej wałęsają się 4 duże psy, które atakują bydło. 

 



 

 

 

3 

 

      Innych interpelacji ani zapytań nie zgłoszono. 

 

      Ad 4.        

            Pan Przewodniczący podjął sprawę określenia szczegółowych warunków przyznawania  

      i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem  

      specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

      warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat, a także trybu ich pobierania. 

      Przypomniał, że uchwała w tej sprawie była podejmowana już dwukrotnie. Poinformował, 

      w oparciu o wyjaśnienia Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawione na wspólnym 

      posiedzeniu Komisji, że przekazany radnym projekt uchwały różni się od uchwały podjętej  

      7 sierpnia 2014 r. tym, że jest poszerzony o zapis zawarty w §2 załącznika do projektu uchwały  

      o treści „Osoba ubiegającą się o pomoc w formie specjalistycznych usług opiekuńczych powinna 

      przedstawić stosowne zaświadczenie lekarskie z określeniem szczegółowego zakresu usług”,  

      który to zapis istniał w uchwale podjętej 26 czerwca br. Pan Przewodniczący wyjaśnił, że treść  

      uchwały jest zmieniana w związku z uwagami Wydziału Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu  

      Wojewódzkiego.  

      Radni nie wnieśli żadnych uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

      Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków  

      przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

      z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz  

      szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat, a także trybu ich  

      pobierania pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie - (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr LII/383/2014.  

            Pan Przewodniczący przystąpił do sprawy rozpatrzenia skargi na czynności Burmistrza,     

      złożonej przez Pana Eugeniusza Grabowskiego z dnia 22.07.2014 r., która została przekazana  

      do Rady Miasta i Gminy, jako organu właściwego przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze  

      w Częstochowie – wpłynęła do tut. Urzędu 20.08.2014 r. Pan Przewodniczący wyjaśnił, że radni 

      z treścią skargi zostali zapoznani na poprzedniej sesji, a Komisja Rewizyjna skargę rozpatrzyła. 

      Przedstawił stanowisko Komisji, które brzmi: 

      „Komisja Rewizyjna Rady Miasta i Gminy w Pilicy na posiedzeniu w dniu 29.08.2014 r. 

      rozpatrzyła skargę Pana Eugeniusza Grabowskiego z dnia 22.07.2014 r. na czynności Burmistrza  

      Miasta i Gminy Pilica. 

      Skarżący nie zgadza się ze stanowiskiem Burmistrza, który wydając na wniosek skarżącego    

      postanowienie o wszczęciu postępowania rozgraniczeniowego nieruchomości, upoważnił  

      do czynności ustalenia granic geodetę innego niż wskazał wnioskodawca. 

      Z wyjaśnień Pana Burmistrza wynika, że zgodnie z art.31 ust.1 ustawy z dnia 17 maja 1989 r.    

      Prawo geodezyjne i kartograficzne (Dz.U. z 2010 r. Nr 193, poz.1287 z późn.zm.) wybór  

      i upoważnienie geodety uprawnionego do wykonania czynności technicznych (terenowych  

      i kameralnych), związanych z ustaleniem przebiegu granic rozgraniczanych nieruchomości  

      - z zastosowaniem przepisów ustawy o zamówieniach publicznych – leży w kompetencji organu     

      prowadzącego postępowanie. Geodeta upoważniony przez organ działa w sprawie w imieniu tego  

      organu jak biegły zgodnie z art.84 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania  

      administracyjnego (Dz.U. z 2013 r., poz.267 z późn.zm.). 

      Biorąc powyższe pod uwagę, nie można się zgodzić z twierdzeniami zawartymi w skardze,  

      ponieważ geodeta działający w imieniu organu wskazany przez wnioskodawcę, będącego również   

      zleceniodawcą dokumentacji geodezyjnej, mógłby zostać posądzony o działanie  

      w interesie jednej ze stron postępowania, co powinno skutkować wyłączeniem geodety  

      ze sprawy w świetle art.24 §1 pkt 1 Kpa. Działanie takie byłoby również sprzeczne z zasadami     

      określonymi w art. 7-8 Kpa, a mianowicie z zasadą praworządności, interesu publicznego 

      i słusznego interesu obywateli oraz zaufania do władzy publicznej. 
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      Ponadto należy zauważyć, że działanie Burmistrza Miasta i Gminy Pilica w przedmiotowej  

      sprawie potwierdził Śląski Wojewódzki Inspektor Nadzoru Geodezyjnego i Kartograficznego  

      w piśmie Nr GK/I/760/5/11 z dnia 5 września 2011 r., jak również Wojewódzki Sąd          

      Administracyjny w Warszawie w wyroku z dnia 7 czerwca 2013 r. sygn. IV SAB/Wa45/13. 

      Komisja nie stwierdziła uchybień w pracy Burmistrza Miasta i Gminy i uznała, że skarga jest    

      niezasadna i nie może zostać uwzględniona.” 

      Następnie Pan Przewodniczący Rady Miasta i Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie  

      rozpatrzenia skargi na czynności Burmistrza, zgodny ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej.  

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

      Pan Przewodniczący poddał przedstawiony projekt uchwały, stanowiący załącznik  

      do niniejszego protokołu, pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na czynności Burmistrza Miasta i Gminy Pilica została  

      podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała Nr LII/384/2014. 

            W dalszej części posiedzenia Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały, dotyczący 

      wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica, położonej w Pilicy,  

      w formie przetargu – zgodnie z projektem uchwały załączonym do niniejszego protokołu.  

      Nadmienił, że projekt uchwały w przedmiotowej sprawie został szczegółowo omówiony  

      przez Pana Burmistrza na wspólnym posiedzeniu Komisji, które nie wniosły do niego żadnych  

      uwag.    

      Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  

      stanowiącej własność Gminy Pilica pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta większością głosów – na 15 radnych 14 głosowało za, 1 radny wstrzymał  

      się od głosu. Jest to Uchwała Nr LII/385/2014.  

            Przystępując do kolejnego projektu uchwały – tj. w sprawie wyrażenia zgody  

      na wydzierżawienie na okres 10 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica, Pan  

      Przewodniczący poinformował, że w ramach autopoprawki nastąpiła zmiana w projekcie uchwały,  

      omówionym przez Pana Burmistrza na wspólnym posiedzeniu Komisji, polegająca na wykreśleniu  

      w §1 punku 2, dotyczącego wydzierżawienia nieruchomości położonej w Szycach.  

      Następnie Pan Przewodniczący odczytał przedmiotowy projekt uchwały, zawierający propozycję  

      wydzierżawienia nieruchomości, położonej w Kidowie, stanowiący załącznik do niniejszego  

      protokołu. Wyjaśnił, że proponowana do wydzierżawienia nieruchomość w części stanowi  

      sadzawkę.  

      Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie  

      na okres 10 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta większością głosów - na15 radnych 14 głosowało za, 1 radny wstrzymał  

      się od głosu. Jest to Uchwała Nr LII/386/2014.  

             Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad sesji Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie  

      projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2020. 

      Projekt uchwały w powyższej sprawie omówił Pan Andrzej Goncerz – Skarbnik Miasta i Gminy 

      - wg projektu uchwały załączonego do niniejszego protokołu. Poinformował, że zmiany  

      do Wieloletniej Prognozy Finansowej, dotyczą zwiększenia limitu wydatków w 2015 r.  

      na przebudowę drogi powiatowej na odcinku Siamoszyce – Szypowice – Dzwono-Sierbowice  

      o kwotę 124.837 zł. 

      Radni nie wnieśli żadnych uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

      Pan Przewodniczący poddał projekt w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

      2014 – 2020 pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr LII/387/2014.  
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               Pan Przewodniczący poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie  

       gminy na 2014 rok.   

       Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta i Gminy – zgodnie z projektem załączonym  

       do niniejszego protokołu. 

       Wyjaśnił, że przedstawiony projekt uchwały jest poszerzony w stosunku do projektu, który  

       omówił na wspólnym posiedzeniu Komisji o punkty E, F i G, związane z propozycją zaciągnięcia  

       pożyczki w wysokości 628.852 zł na wyprzedzające finansowanie modernizacji oczyszczalni  

       ścieków w Pilicy, realizowanej w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich.  

       Poinformował, że pożyczka, która zostałaby zaciągnięta w Banku Gospodarstwa Krajowego,  

       byłaby przekazana w formie dotacji dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych, a jej spłata  

       nastąpiłaby z dofinansowania w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

       Pan Jan Goncerz zapytał, której szkole zostały zabrane środki, które proponuje się dołożyć  

       do zakupu autobusu do przewozu dzieci niepełnosprawnych.       

       Pan Skarbnik odpowiedział, że ze wszystkich szkół, ale głownie ze szkoły w Wierbce, w związku  

       z przewidywanym niewykorzystaniem środków na zaplanowane zadania.   

       Innych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy nie zgłoszono. 

       Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

       Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok została podjęta jednogłośnie  

       (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała Nr LII/388/2014.  

              Nawiązując do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa  

       w wysokości 628.852 zł na wyprzedzające finansowanie zadania pn. Modernizacja oczyszczalni  

       ścieków w Pilicy, Pan Przewodniczący nadmienił, że propozycja zaciągnięcia pożyczki  

       preferencyjnej z budżetu państwa została przedstawiona przez Pana Skarbnika podczas omawiania  

       projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 

       Odczytał projekt uchwały w przedmiotowej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego  

       protokołu i poddał go pod głosowanie.  

       Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie  

       zadania pn. Modernizacja oczyszczalni ścieków w Pilicy została podjęta jednogłośnie (15 radnych  

       na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała Nr LII/389/2014. 

              Pan Przewodniczący podjął temat dotacji celowych dla jednostek OSP Pilica i Dobraków. 

       Odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Pilica  

       w wysokości 4.950 zł na dofinansowanie kosztów zużycia energii elektrycznej w budynku OSP  

       oraz zakupu kompresora do nabijania powietrza w układzie samochodu pożarniczego , który  

       stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Wyjaśnił, że kompresor do nabijania powietrza  

       w układzie samochodu pożarniczego umożliwi szybsze uruchomienie samochodu. 

       Radni nie zgłosili zastrzeżeń do zaproponowanej dotacji.     

       Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki  

       OSP Pilica pod głosowanie. 

       Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

       Nr LII/390/2014. 

              Następnie Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały, dotyczący udzielenia dotacji  

       celowej dla jednostki OSP Dobraków w kwocie 3.600 zł na dofinansowanie zakupu zestawu  

       hydraulicznego – zgodnie z projektem załączonym do niniejszego protokołu. Wyjaśnił,  

       że jednostki, należące do krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego powinny posiadać  

       odpowiednie wyposażenie. Poinformował, że jednostce OSP w Dobrakowie zostały przydzielone 

       środki na zakup zestawu hydraulicznego, ale okazały się niewystarczające - zabrakło 3,600zł. 

       Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

       Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki  

       OSP Dobraków pod głosowanie.  
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       Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

       Nr LII/391/2014. 

              Realizując harmonogram obrad sesji Pan Przewodniczący przystąpił do sprawy udzielenia  

       pomocy finansowej Powiatowi Zawierciańskiemu na realizację zadania publicznego, którym 

       jest przebudowa ciągu dróg Siamoszyce – Szypowice – Dzwono-Sierbowice. 

       Odczytał projekt uchwały w tej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

       Dodatkowych wyjaśnień udzielił Pan Burmistrz. Poinformował, że w sierpniu br., gdy Rada   

       podejmowała uchwałę o udzieleniu powiatowi pomocy finansowej na powyższy cel, nie było  

       jeszcze dokumentacji, a po wykonaniu dokumentacji okazało się, że wartość zadania wzrosła  

       i na pewno jeszcze ulegnie zmianie po przetargu. Zaznaczył, że gmina Kroczyce jako inwestor   

       zastępczy ma złożyć wniosek o dotację z budżetu państwa, który w terminie do końca  

       października ma zostać oceniony.  

       Pani Halina Kowalik zapytała co będzie z realizacją zadania, jeśli dotacja z budżetu państwa nie  

       zostanie przyznana. 

       Pan Burmistrz wyjaśnił, że w takiej sytuacji inwestycja nie będzie realizowana. 

       Innych pytań ani żadnych uwag nie zgłoszono. 

       Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi     

       Zawierciańskiemu na realizację zadania publicznego pod głosowanie.  

       Uchwała została podjęta większością głosów - na15 radnych 14 głosowało za, 1 radny wstrzymał  

       się od głosu. Jest to Uchwała Nr LII/392/2014.  

       Pan Przewodniczący ogłosił pięciominutową przerwę w obradach. 

 

        Ad 5. 

        Wznawiając obrady Pan Przewodniczący poprosił Pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi 

  na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 

  W sprawie odnowienia szatni w szkole w Wierbce Pan Burmistrz wyjaśnił, że budżet gminy jest  

  już bardzo ograniczony i nie ma możliwości wygospodarowania środków na ten cel, Dyrektor  

  szkoły może zadanie odnowienia szatni uwzględnić we wniosku do przyszłorocznego budżetu. 

  Odnośnie solarów Pan Burmistrz poinformował, że gmina potwierdziła, że jest zainteresowana  

  dotacją na montaż solarów, ale to Zarząd Województwa decyduje komu przyznać środki 

  – przyznaje gminom, których wnioski były na liście rezerwowej, a założyły kolektory z własnych 

  środków, ale nasza gmina nadal znajduje się na I miejscu listy rezerwowej i jeżeli zostanie nam  

  przyznana dotacja, to na pewno nie w takiej wysokości o jaką wystąpiliśmy.  

  Jeśli chodzi o zgłaszane remonty dróg powiatowych, Pan Burmistrz wyjaśnił, że interpelacje  

  w tych sprawach są przesyłane do Powiatowego Zarządu Dróg z prośbą o realizację.  

  Dodatkowo Pan Burmistrz poinformował, że został rozstrzygnięty przetarg na realizację   

  przebudowy drogi Pilica-Żarnowiec.  

  W sprawie drogi do cmentarza w Dobrakowie, Pan Burmistrz powiedział, że postara się  

  uwzględnić przebudowę drogi w projekcie budżetu na przyszły rok.  

  Pan Jan Jastrząb zgłosił, że chaszcze przy drodze do cmentarza jeszcze nie zostały usunięte.  

  W odpowiedzi na interpelację, dotyczącą wymiany okien w remizie w Sierbowicach, Pan  

  Burmistrz wyjaśnił, że obecnie nie jest to możliwe ze względów finansowych, ale może  

  na koniec roku – w grudniu uda się wygospodarować jakieś środki na ten cel. 

  Odnośnie wałęsających się psów w Dobrej, Pan Burmistrz wyjaśnił, że nie są to bezpańskie psy 

  - mają właściciela. Poinformował, że sprawa ta była już zgłaszana Policji i jest trudna  

  do rozwiązania, ale wystąpi ponownie do Komendanta Policji. 
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        Ad 6. 

             Pan Przewodniczący zapoznał zebranych z pismem Stowarzyszenia Ziemi Pilickiej z dnia  

        16.07.2014 r., informującym o powstaniu Stowarzyszenia, którego celem jest szeroko rozumiana  

        popularyzacja regionu oraz inicjowanie i wspieranie działań na rzecz dobra wspólnego  

        i zadeklarował, że jest otwarty na współpracę że Stowarzyszeniem w ramach swoich  

        kompetencji.   

             Następnie Pan Przewodniczący poinformował, że 22.09.2014 r. wpłynęła skarga  

        na bezczynność Burmistrza z dnia 22.09.2014 r. Odczytał treść skargi i poinformował,  

        że przekaże ją do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej.    

        Innych spraw nie podjęto. 

 

        Ad 7. 

              W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pan Przewodniczący podziękował  

        zebranym za udział w sesji i ogłosił jej zakończenie - godz.16
05

. 

 

 

 

 


